

Title: Qiu Jie
Publication Lash Magazine
Date Aug 2013

Art Plural Gallery est un espace unique à Singapour, dédié à l'Art Moderne, l'Art Contemporain et au Design, niché dans le quartier culturel de la ville. Fondé par Frédéric de Senarclens, cette plateforme d'innovations logée au cœur d'un immeuble Art Deco de quatre étages, présente depuis 2011 des expositions collectives ou solo d'artistes tels que Ian Davenport, Pablo Reinoso, Shirin Neshat, Bernar Venet, Fabienne Verdier, Thukral & Tagra and Chun Kwang Young, tout en y abritant des conférences, des installations artistiques ou des projets d'art publiques.

Leur nouvelle exposition est consacrée à l'artiste d'origine chinoise Qiu Jie dont le travail s'inspire du répertoire de l'hyper réalisme de la propagande chinoise et du clash de la culture de l'Ouest, en proposant une double lecture dans chacune de ses œuvres, distinctes mais complémentaires.

Art Plural Gallery is a unique space dedicated to Modern, Contemporary Art and Design in the heart of Singapore's cultural district. Founded by Swiss art dealer Frederic de Senarclens, this innovative platform nestled in a four-storey Art Deco heritage building presents solo and group exhibitions, installations, public art projects, conferences, and art publications. Since it has been launched in May 2011, the gallery has featured the solo exhibitions of Ian Davenport, Pablo Reinoso, Shirin Neshat, Bernar Venet, Fabienne Verdier, Thukral & Tagra and Chun Kwang Young.

Their new exhibition dedicated to the artist of Chinese origin Qiu Jie, whose work is inspired by the book of the hyper realism of Chinese propaganda and the clash of Western culture, offering a double play in each of his works, distinct but complementary.

QIU JIE

Qiu Jie - Solo Exhibition 13 Septembre au 26 Octobre 2013
Art Plural Gallery, 28 Armenian Street
179942 Singapore T: +65 6636 8260
M&L/MAD GENERATION CONSULTING GROUP
English translation/Traduction: Natalia Ramirez



